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By- og Boligudvalget

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. 
del.

Spørgsmål nr. 54:

”Kan ministeren redegøre for, hvor mange samt 

Svar:

Den seneste samlede opgørelse af sager ved huslejenævnene er fra 2005, hvorder i 
indbragt 7.105 sager.Jeg kan i øvrigt henvise til mit svar af 13. april 2012 på spørgsmål 83 (Alm. del) 
fra Kommunaludvalget. Der blev indbragt 1.608 sager for de københavnske huslejenævn i 2012. 
Forudsættes det, at de københavnske nævns andel af det samlede antal sager er den
2005 (ca. 25 %), har der været i størrelsesorden 6.600 sager i 2012.

Folketinget vedtog med virkning fra den 7. juni 2012 en ændring af boligreguleringsloven, hvorefter jeg 
som minister for by, bolig og landdistrikter 
oplysninger om de sager, der bliver behandlet i nævnene

Jeg har i forlængelse heraf bedt alle landets 
hjemmesiden www.huslejenaevn.dk
15. september 2012 og senere.

Jeg forventer på den baggrund, at 
indbragte sager som disses fordeling på forskellige typer.
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Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. 

Kan ministeren redegøre for, hvor mange samt hvilke typer sager, hver enkelt huslejenævn har?

Den seneste samlede opgørelse af sager ved huslejenævnene er fra 2005, hvorder i 
Jeg kan i øvrigt henvise til mit svar af 13. april 2012 på spørgsmål 83 (Alm. del) 

Der blev indbragt 1.608 sager for de københavnske huslejenævn i 2012. 
Forudsættes det, at de københavnske nævns andel af det samlede antal sager er den
2005 (ca. 25 %), har der været i størrelsesorden 6.600 sager i 2012.

Folketinget vedtog med virkning fra den 7. juni 2012 en ændring af boligreguleringsloven, hvorefter jeg 
som minister for by, bolig og landdistrikter fra huslejenævnene kan indhente og videregive
oplysninger om de sager, der bliver behandlet i nævnene.

bedt alle landets huslejenævn om at indberette statistiske oplysninger 
vn.dk.Indberetningen omfatter sager, som er modtaget

Jeg forventer på den baggrund, at det ved udgangen af 2013 bliver muligt at opgøre såvel antallet af 
indbragte sager som disses fordeling på forskellige typer.

Med venlig hilsen

Carsten Hansen
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Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. 54 BYB, alm. 

huslejenævn har?”

Den seneste samlede opgørelse af sager ved huslejenævnene er fra 2005, hvorder i hele landet blev 
Jeg kan i øvrigt henvise til mit svar af 13. april 2012 på spørgsmål 83 (Alm. del) 

Der blev indbragt 1.608 sager for de københavnske huslejenævn i 2012. 
Forudsættes det, at de københavnske nævns andel af det samlede antal sager er den samme som i 

Folketinget vedtog med virkning fra den 7. juni 2012 en ændring af boligreguleringsloven, hvorefter jeg 
indhente og videregive en række

nævn om at indberette statistiske oplysninger via 
er modtaget i nævnene den 

ved udgangen af 2013 bliver muligt at opgøre såvel antallet af 
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